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PROTOKÓŁ NR XLVIII/13 

z sesji Rady Gminy Jaśliska odbytej w dniu 14 listopada 2013 r. o godz. 16
00

 w sali 

konferencyjnej  Urzędu Gminy w  Jaśliskach. 

 

 W sesji  udział wzięli następujący radni: Jan Szymczakowski, Zdzisława Farbaniec, 

Stanisław Lorenc, Piotr Mezglewski, Helena Madej, Leszek Madej, Mariusz Farbaniec, 

Bogusława Gwiżdż, Piotr Smoleń, Renata Pelczar, Krzysztof Krok,  Wacław Futyma i 

Wioletta Puchalik. Obecnych 13 radnych. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Skarbnik Gminy - Agnieszka Kurdyła oraz sołtysi. 

Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Sesję otworzyła Przewodniczący Rady Gminy Jaśliska  Bogusława Gwiżdż  słowami:               

,,Wysoka  Rado, otwieram XLVIII sesję Rady Gminy Jaśliska”. Powitała wszystkich 

zebranych na posiedzeniu.  Na podstawie listy obecności stwierdziła, że obrady są 

prawomocne. Na sekretarza obrad powołała radnego Piotra Mezglewskiego. Następnie 

zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wprowadzić  zmiany do proponowanego porządku 

obrad.  

 Wójt I. Lorenc zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad następujących 

zmian: Wysoka Rado Pani Przewodniczący, szanowni goście chciałbym przeprosić szanowną 

radę za nietypowe przygotowanie tej sesji, ale proszę nas zrozumieć, że te zmiany są po 

prostu narzucone. Ministerstwo Sportu narzuciło nam, że musimy w tym roku wykorzystać 

określoną pulę. Serdecznie dziękuję za zrozumienie i za to że ta sesja została zwołana. 

Proszę o wprowadzenie w punkcie 6 podpunkcie a projektu uchwały udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Krośnieńskiego na zakup ambulansu 

sanitarnego /druk 237/,  wprowadzenie w podpunkcie b projektu uchwały zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok / informacja/./druk 238/ oraz projektu uchwały 

zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2013-2025 r./druk 239/. 

 

Podczas głosowania za zmianami w porządku obrad  zgłoszonymi przez Wójta I. Lorenc 

radni opowiedzieli się jednomyślnie /głosowało 13 radnych/. 

 

Przewodniczący Rady Gminy B. Gwiżdż: przedstawiła porządek obrad po uwzględnieniu 

zmian. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta  z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy. 

5. Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Krośnieńskiego na zakup ambulansu sanitarnego /druk 237/, 

b) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok / informacja/./druk 238/, 

c) zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2013-2025 r. 
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/druk 239/.- 

           7.  Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

      8.  Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XLVII  sesji Rady Gminy 

 

 Do protokołu z XLVII sesji Rady Gminy Jaśliska  z dnia 25 października 2013 r., nie 

wniesiono uwag. Przewodniczący Rady B. Gwiżdż protokół poddała pod głosowanie,             

w wyniku którego został on przyjęty jednomyślnie /głosowało 13 radnych/. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

Wójt przedstawił informację z działalności międzysesyjnej. 

Wysoka Rado, Pani Przewodniczący, szanowni goście.  Chciałbym podziękować  Pani 

Skarbnik za przygotowanie uchwał, ponieważ proszę mi wierzyć, że był to termin dosyć 

naglący ponieważ do piętnastego musimy złożyć projekt budżetu. Serdecznie dziękuję za 

przygotowanie zarządzeń, które zostały przygotowane i wysłane do RIO. Jeżeli chodzi o 

działalność międzysesyjną to w tej chwili przygotowujemy projekt przetargu na odbiór 

odpadów komunalnych na rok 2014 r. Mając doświadczenie chcemy, aby te odpady były 

odbierane na trochę innych zasadach. Przede wszystkim chcemy, aby takie rzeczy jak opony 

czy sprzęt elektroniczny nie był odbierany dwa razy w roku, ale żeby można było to  oddawać 

przy odpadach segregowanych. Związane jest to z dwoma przypadkami po pierwsze: 

docierają do nas uwagi, że to ludzie muszą długo trzymać, z drugiej strony przy wystawieniu 

sprzętu elektronicznego mamy potem duży kłopot bo to co jest wartościowe jest wykręcane 

przez inne podmioty natomiast zostaje nam ten balast. Potem mamy problem co z tym zrobić. 

Jeżeli chodzi o odpady wielkogabarytowe proponujemy to zrobić dwa razy w roku w okresie 

wiosennym i jesiennym. Poza tym pozostałe rzeczy byłyby dalej jak do tej pory, czyli raz 

w miesiącu odpady segregowane i raz w miesiącu odpady niesegregowane. Jesteśmy 

zobligowani w 2014 r. do zrobienia gminnego punktu odpadów selektywnych. W tej chwili w 

selektywnej zbiórce jest już sprowadzony zbiornik na oleje opałowe. Jest to okres, w którym 

wiele rzeczy nam się kończy. Jest to okres przetargowy. Między innymi są zapytania ofertowe 

na usługi świadczenia zimowego utrzymania dróg na rok 2014. Jest to też świadczenie usług  

związane z dowożeniem uczniów w 2014 r. są to też usługi związane z paleniem w Domu 

Ludowym w Jaśliskach. W tej chwili takie procedury przetargowe są bądź, będą w 

najbliższym czasie prowadzone. Mieliśmy trochę kontroli: Inspekcja Pracy, ZUS. Głównie te 

kontrole dotyczyły GOPS-u, ale niestety tyczyło się to także Urzędu, gdyż pewne zakresy są 

wspólne. Musimy pewne rzeczy poprawić chodzi o uziemienie i zabezpieczenie 

przeciwpożarowe. 

W tej chwili poprawiamy wnioski, które zostały złożone. Proszę panów sołtysów z Posady i z 

Woli aby jak najwcześniej można było poprosić o zwołanie zebrań ponieważ musimy podjąć 

uchwały  odnośnie planów odnowy miejscowości  Wola Niżna i Wola Wyżna. Kiedyś tych 

planów nie żądano, obecnie takie plany muszą być przedstawiane. Myślę, że na najbliższej 

sesji Radzie przedłożymy te plany do uchwalenia, bo taka jest tego procedura. 

Także takie działania w tej chwili są w Gminie prowadzone. 
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Ad. 4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy 

  

 Wójt I. Lorenc przedstawił informację z realizacji uchwał podjętych na XLVII sesji 

Rady Gminy Jaśliska. Informację przyjęto bez uwag. 

 

 

 

Ad. 5.  Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

 S. Lorenc zadał pytanie dotyczące przetargów na odbiór śmieci. S. Lorenc powiedział, że 

skarżyli się ludzie, że nie były zawsze zabierane śmieci wielkogabarytowe, które i tak rzadko 

są zabierane. Ze zrozumiałych względów istnieje potrzeba, żeby to przypilnować. Czy można 

by przy tym przetargu nacisnąć ich ażeby tych śmieci bardziej pilnowali. Dziękuję bardzo. 

 Przewodniczący B. Gwiżdż zapytała Przewodniczącego Komisji Kultury i Rozwoju czy 

zamierza dopełnić zadanie zlecone przez Radę, dotyczące pisma Pana Kuśnierza. 

 L. Madej odpowiedział, że było to nietypowe przygotowanie sesji, i dopiero się dziś 

dowiedziałem, że był taki wniosek. 

B. Gwiżdż stwierdziła, że Pani Renata miała napisać pismo, i zapytała czy Pan 

Przewodniczący je otrzymał. 

Leszek Madej udzielił następującej odpowiedzi: Nie, nie dostałem. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał 

 

 Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podjęcia uchwał. 

Uwag i zapytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

S. Lorenc Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów informowała, że projekt 

uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok zaopiniowany 

został pozytywnie. 

B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt. 

 

  U C H W A Ł Y  Nr XLVIII/249/13 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 14 listopada 2013 r. 

 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Krośnieńskiego na zakup ambulansu sanitarnego 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 13 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XLVI/249/13 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

B. Gwiżdż Przewodniczący Rady przedstawiła kolejny projekt uchwały w sprawie  zmian w 

uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok. 

S. Lorenc przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów do przedłożonego 

projektu uchwały.  
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B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

 

  U C H W A Ł Y  Nr XLVIII/250/13 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 14 listopada 2013 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 13 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XLVIII/250/13 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

B. Gwiżdż Przewodniczący Rady przedstawiła kolejny projekt uchwały w sprawie  zmian w 

uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2013 rok. 

S. Lorenc przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów do przedłożonego 

projektu uchwały.  

B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

 

 

U C H W A Ł Y  Nr XLVIII/251/13 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 14 listopada 2013 r. 

 

w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2013-2025 r. 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 13 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XLVIII/251/13 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad. 7. Oświadczenia radnych , Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż udzieliła głosu S. Lorenc, który wyraził swoje zdanie w 

kwestii dotyczącej budowy zadaszenia . S. Lorenca chciał bliżej poznać szczegóły tej 

inwestycji, min. w jakiej technologii zostanie wykonana inwestycja i kto będzie wykonawcą. 

 

Ad.8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

Wójt I. Lorenc odpowiedział: 

„Wysoka Rado, Pani Przewodniczący, szanowni goście. 

Na wszystkie pytania nie jesteśmy w stanie odpowiedzieć. Kto będzie wykonawcą nie 

wiadomo,  bo będzie  przetarg i przetarg wyłoni wykonawcę.  

Jeżeli chodzi o sprawę zadaszenia: jest to konstrukcja metalowa z  dachem jednospadowym w 

kierunku sali gimnastycznej z odprowadzeniem wody. Proszę państwa to nie jest problemem 

bo na to są rysunki. Problem jest inny, jak państwo pamiętacie tam jest takie wejście pod 
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trybuny na piętrze. Całe nieszczęście polega na tym, że projektant nie przewidział żadnego 

zadaszenia i tam pojawiły się nieliczne zacieki. W taj chwili „siedzimy” nad rysunkami nad 

konstrukcją, żeby po prostu rozwiązać to i wprowadzić dodatkowe zadaszenie nad tym 

wejściem, tak żeby to zabezpieczyć, i żeby nie było w ogóle zacieków.  

Jeżeli chodzi o przetargi. To przetargi zostaną ogłoszone dwa. Jeden przetarg jest na 

wykonanie zadaszenia, drugi na wykonanie ogrodzenia. Dwa następne przetargi zostaną 

ogłoszone w 2014 r. na drogę i siedziska. Takie są w tej chwili plany. 

 Tak, żeby nie zapomnieć. Zapraszam serdecznie wszystkich radnych i wszystkich 

zgromadzonych tutaj na małe otwarcie Izby Pamięci o Jaśliskach, które odbędzie się  w Starej 

Szkole. Są tam zgromadzone eksponaty,  prace więźniów z Zakładu Karnego w Łupkowie z 

oddziału z Moszczańca. Także 17 listopada, po sumie o godzinie 12
00

 serdecznie wszystkich 

zapraszamy na otwarcie.  

Jeżeli chodzi o odpady wielkogabarytowe. Przed ogłoszeniem przetargu w roku poprzednim 

pojawiła się firma, która zaproponowała darmowy odbiór opon, sprzęt elektroniczny i sprzęt 

wielogabarytowy. Została podpisana umowa. W dniu odbioru tych odpadów, ten sprzęt 

elektroniczny, na którym oni zarabiają został „ogołocony” i zostały im tylko plastiki i odpady.  

Powstał problem. Właściciel firmy oświadczył, że może to wszystko zabrać za 600 zł za tonę. 

Odpowiedziałem mu, że nie ma szans tyle zapłacić ponieważ nasza umowa z Krosnem jest na 

lepszych warunkach. Po negocjacjach doszliśmy do porozumienia i odebrał wszystkie opony 

natomiast ten sprzęt elektroniczny, który był wymontowany i odpady wielogabarytowe 

zostały na naszym „garnuszku”. Musieliśmy zadziałać i poprosiliśmy naszych wykonawców, 

którzy świadczą nam usługi do zabrania tych odpadów i  stąd był ten poślizg. W tej chwili jest 

to uwzględnione w przetargu. Mamy już doświadczenie więc wszelkie nie dociągnięcia będą 

likwidowane. Dziękuję.” 

B. Gwiżdż poprosiła o udzielenie odpowiedzi Pana Przewodniczącego Madeja w sprawie 

dotyczącej pisma Pana Kuśnierza. 

L. Madej:  „Jak nie dostałem, żadnego pisma to jak mogę odpowiedzieć.” 

B. Gwiżdż: „Panie przewodniczący złożył Pan wniosek o przedłużenie terminu. Termin był 

przedłużony. Komisja Rewizyjna wywiązała się ze swojego zadania, Pan się nie wywiązał. 

L. Madej: „Opinia była”. 

B. Gwiżdż: „Rozmawialiśmy o tym, że każde stanowisko komisji powinno być poparte 

uchwałą i wniosek był złożony. Panie Wójcie jak to jest, chyba po to Rada ma pracownika, że 

jak się prosi, żeby poinformowała Przewodniczącego  to powinna była poinformować zaraz 

po sesji. Prosiliśmy tu Panią Renatę, żeby poinformowała Przewodniczącego bo nie było ani 

przewodniczącego ani zastępcy przewodniczącego ale członkowie komisji byli”. 

M. Farbaniec: „Ale może była u niego, mógł z krowami na pole wyjść”  

L. Madej: „ Nie”. 

B. Gwiżdż: „Panie Przewodniczący, kiedy Pan myśli to opracować?” 

L. Madej: „Nie wiem, może przygotujemy to na następną sesję.” 

B. Gwiżdż: „No to, czyli co?” 

L. Madej: „Niech wyśle pismo.” 

B. Gwiżdż: „Jakie pismo. Jest wniosek. Pana obowiązkiem jest poczytać co jest w protokole. 

I tam jest wniosek postawiony.” 

L. Madej: Coś pomyślimy. 
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B. Gwiżdż zapytała czy nie ma więcej pytań. 

 

Ad. 9. Zamknięcie sesji  

   

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusława 

Gwiżdż zamknęła XLVIII sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 16
31

.   

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady Gminy 

 

Wioleta Madej                                                                                   Bogusława Gwiżdż 

 

 


